



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2022-1**

under the

**PUBLIC HEALTH ACT  
(O.C. 2022-14)**

*Filed January 14, 2022*

**1** *The heading “Registration and proof of vaccination before entering the Province” preceding section 5 of New Brunswick Regulation 2021-67 under the Public Health Act is repealed.*

**2** *Section 5 of the Regulation is repealed.*

**3** *Section 8 of the Regulation is repealed and the following is substituted:*

**8** No person shall knowingly make a false statement, either orally or in writing, to a peace officer or other person engaged in carrying out their duties and functions or in exercising their powers under this Regulation.

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2022-1**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA SANTÉ PUBLIQUE  
(D.C. 2022-14)**

*Déposé le 14 janvier 2022*

**1** *La rubrique « Enregistrement et présentation d’une preuve de vaccination avant d’entrer dans la province » qui précède l’article 5 du Règlement du Nouveau-Brunswick 2021-67 pris en vertu de la Loi sur la santé publique est abrogée.*

**2** *L’article 5 du Règlement est abrogé.*

**3** *L’article 8 du Règlement est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

**8** Il est interdit de faire sciemment une déclaration fausse, oralement ou par écrit, à un agent de la paix ou toute autre personne qui exerce ses attributions sous le régime du présent règlement.